
 7.4.21 יךסיכום ישיבת מזכירות מתאר  

, אנדי טוביאס, יוגב רוסיאנסקיי, הלוענת מוגילנר, נעמי  גלית ראובן,  מושיקו כהן,  נוכחים:

 . שחר הלויועומר גל קצירי 

 חסרה: לילך הראל 

 צעירים  –סמדי   ועדת ביקורת. – , אלי הררי: רותם פלגשקיפיםמ

 , נגה דניאלי קרישר מוזמנים: אורסולה

 : נושאים

 : 2020דו"ח הקרן לעזרה הדדית לשנת 

אורסולה הציגה את הדו"ח שכולל את כמות הפניות והכספים שניתנו על ידי הקרן במהלך 

סה"כ  –₪ יתרה הופקדו בחשבון הקרן    100,000מענקים והלוואה אחת.  2ניתנו  .2020

 לחברי המזכירות לא היו הערות.   ₪.  400,000בקרן, 

 :ביטוח בריאות

חברי המזכירות קבלו סקירה על הביטוח הקיים על רבדיו השונים והאפשרויות שקיימות  

 :בסוגיות הבאותבעיקר בנושא.  הדיון התמקד 

 . רמת הביטוח/רובד שהקיבוץ צריך להבטיח לכל החברים ומה רמת החשיפה של הקיבוץ.1

 הביטוח צריך להיות מופרט או בסל השירותים.. האם 2

 יש ממקום העבודה או באופן פרטי.  במקרה ולחבר . מדיניות לגבי כפל ביטוחים 3

ובמיוחד לאוכלוסיה  . המשמעות של הביטוח הקולקטיבי והפרטתו לגבי האוכלוסיות השונות4

 הוותיקה שאין לה אלטרנטיבות אחרות.

 סוכם:

על מנת להבין מה יש כיום לחברים, רמת השימוש בביטוח   ציבורלעשות סקר ל .1

 והרצון של החברים בביטוח הקיים על רבדיו השונים. 

רובד  כאשר קולקטיבי הביטוח ל הצטרףלבדוק מול חברות הביטוח האם ניתן ל .2

, ומה הן כמויות המינימום  בסיס לכל החברים, ורובדים מורחבים רק לחלקםה

 .הנדרשות

 : חיילים בודדיםפרויקט צבר, 

כבר מספר חודשים שצוות של חברים עוסק בנושא של הבאת פרויקט של צבר או חיילים  

ערכית בקיבוץ.  הכוונה היא -בודדים לקיבוץ, תוך ראיה של תרומה לכלל ועשייה חברתית

לשכן אותם בקומה התחתונה של מרכז הבריאות.  מדובר במסלול מובנה דרך התנועה 

 מדי הציגו את הפרויקט ומשמעויותיו.הקיבוצית.  נגה וס

המזכירות תומכת בפרויקט בכפוף לבחינת כל ההיבטים הכלכליים והחברתיים הנדרשים 

 והבאתו לאישור שיחת הקיבוץ.

 



 : ועדת ביקורת

 נושאים:  3ועדת ביקורת הביאה לדיון  

המוסכם, מבקשת הוועדה להחליפו ולהביא  עקב אי עמידה של המבקר החדש בלו"ז .1

 .שיחת הקיבוץהנושא יובא לאישור לאישור מבקרת חדשה שרואיינה ע"י הועדה. 

 

הועדה מציינת שכהונתו של תומר כיו"ר המועצה הכלכלית הסתיימה בסוף חודש  .2

נדרש היה להתחיל במציאת מחליף חצי שנה מרץ. ע"פ הנוהל לבחירת תפקידים 

לפני מועד סיום הקדנציה, מה גם שכהונתו הוארכה בהחלטה של המועצה הכלכלית, 

 ואין בסמכותה לקבל החלטה זו.

המועצה הכלכלית והמזכירות  בשל החלטת המינוי התעכבנמסר לועדת הביקורת כי 
שהוקם לבחינת המבנה הארגוני סיים את עבודתו  לבחון את המבנה הניהולי. הצוות

ויציג אותה בשבוע הקרוב למזכירות ולמועצה הכלכלית. לאחר מכן יגיע הנושא לדיון  
 ץ.והכרעה בשיחת הקיבו

 

עד להשלמת משפחות שתי מבקשת לעצור את תהליך הקבלה של  ועדת ביקורת  .3

הדיון   ולבטל את החלטות המזכירות )הנוכחית והקודמת( בנושא.נוהל קליטה חדש 

 ולכן לא התקבלו עדיין החלטות בנושא. לא הגיע למיצוי,  

 

 

 רשם: מושיקו 


